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PROTOKOLL NR 8-2022 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben 
 
 Tid: Söndag 23 oktober 2022 

Plats: Zoom 
 
 Medverkande styrelseledamöter  
 Matts-Olof Mattsson Urban Nilsson 
 Leif Lundberg Sebastian Tång  
 Jan-Anders Thorud Carro Åkersten 
 Peter Liljergren  Mikael Wallén 
 Jens Karlsson 

 Adjungerad 
 Mona Sundqvist 

 

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 
Matts-Olof Mattsson hälsar alla välkomna och förklarar zoommötet för öppnat. 

 
§ 2. DAGORDNING 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna dagordningen. 

 
§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Inga föregående protokoll behandlades. 
 

§ 4. EKONOMI 
Förelåg balans- och resultatrapporter.  

 Styrelsen beslutar att 
- AU hanterar budget för 2023 tillsammans med kassören. 
- I övrigt godkänna den ekonomiska rapporten. 

 
§ 5. EXTERIÖRDOMARKONFERENS 2023 

Urban informerar om att den ursprungliga budgeten på 300 000 inte kommer att kunna hållas på 
grund av ökade kostnader, särskilt resekostnaderna har blivit dyrare och är dessutom 
svårberäknade.  Konstateras att konferensen inte går att ställa in. Den skulle dock kunna 
genomföras digitalt vilket ett par klubbar redan gjort med lyckat resultat. De båda alternativen 
diskuterades därför ingående. 

 Styrelsen beslutar att 
- Konferensen hålls digitalt om inte SKK bidrar med en högre ersättning än 75%, max 100 000 kr. 

 
§ 6. INTERNATIONELLA JAKTPROV 

SM genomfördes som internationellt jaktprov efter ett sent beslut från FCI. Fortsättningsvis har 
även lokalklubbarna möjlighet att genomföra sina uttagningar och klubbkamper med 
internationell status efter godkänd ansökan enligt AR-O. 
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 Styrelsen beslutar att 
- Informera klubbarna om möjligheten till internationella prov. 

 
§ 7. TRYCKNING AV ÄLGHUNDEN 

Förelåg offert från JO-förlaget gällande tryckning av nästa års Älghunden.  

 Styrelsen beslutar att 
- Anta offerten från J-O Förlaget gällande tryckning av tidskriften. 
 

§ 8. SAMARBETSPARTNERS 
 Matts-Olof informerar om att Allt om Jakt och Vapen inkommit med ett förslag om fortsatt 

samarbete och även finansiering av kommande SM-arrangemang. Parterna kommer att ha ett 
möte i närtid för att diskutera detta. Samarbetet har hittills till alla delar varit till fullo fullt 
fungerande. 

 Det nuvarande avtalet med Jaktjournalen gällande Älghunds-SM löper ut den 31 december. 

 Styrelsen beslutar att 
- Matts-Olof kontaktar Jaktjournalen för att inleda en omförhandling. 
- I övrigt godkänna rapporten. 

  
§ 9. RAS 

 Styrelsen beslutar att 
- Uppdra åt Avelskommittén, att i samråd med raskubbarna sträva för att alla raser ska ha ett 

likartat RAS till innehåll, omfattning och utseende med grund i SKK anvisningar. 
- Godkänna RAS jämthund efter revidering av Jaktliga avelsmål björn och därefter tillsända 

SKK/AK dokumentet för slutgodkännande. 
 

§ 10. ANSÖKAN BIDRAG ÖGONLYSNING 
Matts-Olof har tillsammans med Avelskommittén författat en ansökan om bidrag till ögonlysning. 
Ansökan kommer att skickas in till SKK efter komplettering av underskrifter. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten 

 
§ 11. UTTAGNINGSKRITERIER NORDISKA MÄSTERSKAPEN 

Rasklubbarna har idag olika bestämmelser för deltagande i respektive rasklubbsmästerskap. Även 
tävlingarna genomförs på olika sätt. 

 Styrelsen beslutar att 
- Revidera AO-29 i enighet med beslut taget i NÄU i juli månad. Dokumentet förtydligas också 

med kravet om höftleds-/armbågsröntgen och utställningsmerit enligt kriterierna för 
Älghunds-SM. 

- Jan-Anders tillsammans med Mikael skriver ihop information till rasklubbarna gällande 
uttagningskriterierna. 
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§ 12. RAPPPORTER FRÅN KOMMITTÉERNA 

Rekryteringskommittén: Carro informerar om att de kommer ha ett möte i närtid om Ladys Open 
där de kommer att diskutera sponsorer och hur tävlingen ska genomföras. 
Redaktionskommittén. Urban meddelar att engagemanget går i vågor men anser att vi behöver 
sträcka upp oss och skicka in mer material till Älghunden. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporterna. 

 
§ 13. PUNKTER FRÅN ORDFÖRANDEKONFERENSEN 

 Svedea, Synpunkter från lokalklubbarna, Sidekick, öronmärkning?  
Inga konkreta förslag eller synpunkter har inkommit efter ordförandekonferensen. Matts-Olof 
har kontaktat Svedea för idéer och förslag om hur vi kan utöka samarbetet. 

 Utbildning, Exteriördomare från egna led och ledhundsdomare.  
Några namn har inkommit från klubbarna, både för ledhundsdomarutbildningen och 
anatomiutbildningen. Det kommer även en notis i Älghunden för att fånga upp exteriört 
intresserade personer. 

 GÄK förslag till stadgeändring avseende SÄKs valberedning. 
 VNÄK förslag om översyn av anmälningsavgift till utställningar. 
 BPH ta del av forskning och följa utvecklingen. 
 Ekonomi för sammankomster, rasklubbar 

 Styrelsen beslutar att 
- Matts-Olof upprätthåller kontakten med Svedea. 
- Utse Urban till projektansvarig för anatomiutbildningen. Ulf Ottosson är tillfrågad som 

kursledare. 
- Matts-Olof kontaktar förslagsställaren för klargörande då förslaget i vissa delar är tvetydigt. 
- Föreslå höjning av anmälningsavgiften till 350 kronor där 20 kronor tillfaller lokalklubben och 

20 kronor tillfaller SÄK för att öronmärkas för kommande exteriördomarkonferenser. 
- Beakta önskemålet om BPH i det fortsatta klubbarbetet. 
- Synpunkten om kostnader i samband med konferenser och möten är noterat. Titta på 

alternativa lösningar framledes. 
 

§ 14. ÖVRIGA ÄRENDEN 
 Skrivelse JHÄK gällande krock av utställningar. 

 Inkomna synpunkter på sökmomentet och inrapportering i Provdata och ett förslag till 
hantering av elever/aspiranter i Provdata. 

 Förelåg skrivelse gällande upplevelse i samband med veterinärt besök, både i bemötandet och 
klinikens hantering av kostnader. 

 Från SISK inkommen Inbjudan till samverkansmöte inför KF. 

 SKK överväger att registrera Border collies som inte fyller Svenska Vallhundsklubbens krav på 
hälsoprogram och vallningsprov. Detta sker mot specialklubbens vilja som nu tillskrivit flertalet 
klubbar och önskar hjälp. 

 Inbjudan till SKKs Specialklubbskonferens den 28-29 januari 2023. 
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 Styrelsen beslutar att 
- SÄKs avsikt har alltid varit att följa SKKs anvisningar avseende utställningarna. För detta tillfälle 

fanns dock särskilda skäl för flytt av arrangemanget. Slutligen är det SKK som beviljar dispens 
från reglerna. Ärendet läggs därmed till handlingarna utan åtgärd. 

- Sebastian får i uppdrag att besvara de båda skrivelserna. 
- Lägga skrivelsen om det veterinära besöket till handlingarna efter vidarebefordran till SKK och 

Svedea för kännedom. 
- Matts-Olof och Urban deltar i samverkansmötet. 
- AU författar en skrivelse då styrelsen helt står bakom Svenska Vallhundsklubben i frågan. 
- Anmäla Mona till specialklubbskonferensen. 

 
§ 15. INFORMATIONSMÖTE MED ORDFÖRANDE 

 Styrelsen beslutar att 
- Genomföra ett informationsmöte torsdag den 10 november.  

 
§ 16. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE 

I samband med Vildsvinsmästerskapet i Gimo den 2 december. 
 

§ 17. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 
Matts-Olof tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat. 

 
Vid protokollet: Justeras: 

 
 
     
Mona Sundqvist Matts-Olof Mattsson 
Sekreterare Ordförande 


